
 

Rada Gminy Jedlińsk 

__________________________________________________________________________________________________ 
Rada Gminy Jedlińsk 

ul. Warecka 19, 26-660 Jedlińsk 
tel. 48 32 13 089 

 

Protokół nr 7/2022 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Jedlińsk 
z dnia 05.12.2022 godz.9.00 

 
 
Obecni: Przewodnicząca Komisji – Lidia Żurowska 

Członkowie: 

1.Dabiński Waldemar 

2. Dobosz Zbigniew  

3. Kołodziejska Barbara 

4. Mazurek Janusz  

5. Trzmiel – Wieteska Magdalena 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Wójt Gminy Jedlińsk Kamil Dziewierz, Skarbnik 

Gminy Jedlińsk Ilona Starzyńska oraz Sekretarz Gminy Andrzej Pawluczyk. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia KR i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Analiza projektu budżetu na 2023 rok przedłożonego przez Wójta Gminy 

Jedlińsk. 

3. Kontrola wydatków poniesionych na promocję Gminy Jedlińsk za 2021r-

dokończenie prac komisji z dnia 16.09.2022r. 

4. Sprawy bieżące, różne. 

5. Zamknięcie obrad komisji. 
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Ad 1 

 

Przewodnicząca KR przywitała obecnych na posiedzeniu członków                                   

i stwierdziła prawomocność obrad. 

Ad 2 

Projekt uchwały budżetowej na 2023r. przedłożony przez Wójta Gminy 

Jedlińsk szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Jedlińsk Ilona Starzyńska. 

Projekt budżetu na 2023 rok zakłada uzyskanie dochodów w wysokości 

79.212.034,94 zł , co w sposób szczegółowy przedstawiono w tabeli nr 1 do 

projektu uchwały budżetowej. Planowane na 2023 rok wydatki to kwota 

92.750.956,34 zł według działów, rozdziałów i paragrafów z rozbiciem na 

wydatki bieżące w tym wynagrodzenia, pochodne od wynagrodzeń, dotacje, 

wydatki na obsługę oraz wydatki majątkowe. 

W budżecie Gminy Jedlińsk na 2023 uwzględniono inwestycje: 

- budowa hydroforni w Wielogórze 

- budowa wodociągu w Wielogórze ul Działkowa i Słoneczna, we Wsoli ul 

Spacerowa( mieszkańcy wykonali we własnym zakresie projekty) 

- budowa kanalizacji Wsola, Wielogóra 

- budowa mostu w Lisowie 

-budowa parkingu w Jedlance przy szkole 

- projekt i przebudowa skrzyżowania przy szkole w Wierzchowinach. 

- przebudowa drogi Gutów-Narty 

- zakup wozu bojowego dla OSP Jedlińsk 

- budowa placu zabaw przy ZSP w Jedlińsku 

- budowa sali gimnastycznej przy PSP w Bierwcach 

- projekt parkingu przy ZSP w Jedlińsku 

- zakup autobusu dla ZSP we Wsoli 

- wymiana oświetlenia ulicznego w Gminie Jedlińsk na ledy 



- budowa oświetlenia ulicznego Bierwiecka Wola- Godzisz 

 Ponadto realizowane będą zadania w ramach Funduszu Soleckiego zgonie z 

podjętymi uchwałami z zebrań sołeckich. 

 

Członkowie komisji na bieżąco zgłaszali swoje uwagi do projektu, na które 

wyjaśnień udzielał Wójt Gminy, Skarbnik Gminy, Sekretarz Gminy. 

Radny Waldemar Dabiński zapytał o kredyt uwzględniony w budżecie na 

2023 w wysokości 6.500.000. Skarbnik odpowiedziała, że wpisany został do 

budżetu z przeznaczeniem na inwestycje jak chociażby budowa mostu w 

Lisowie. Dodała, że po rozmowach z Wójtem, z których wynika, że na 

początku 2023 mają pojawić się kolejne programy rządowe wsparcia 

finansowego Gmin. Jest dobrej myśli i być może kredyt nie będzie zaciągnięty 

a jeśli już, to w niewielkiej kwocie. Podkreśliła, że do tej pory w aktualnej 

kadencji Rady Gminy, kredyt nie był zaciągany.  

Przewodniczący Rady Gminy Łukasz Kurek zapytał czy kredyt zaciągnięty w 

ubiegłej kadencji w kwocie 6.000.000zł jest spłacony. Skarbnik 

odpowiedziała, że w dalszym ciągu jest spłacany. 

Radny Dariusz Lipiński zapytał Wójta Gminy Jedlińsk o inwestycje dotyczące 

budowy dróg gminnych. Dodał, że niektóre projekty na budowę dróg zalegają 

a inwestycje nie są realizowane. Wójt Gminy odpowiedział, że przy wyborze 

inwestycji drogowych patrzy obiektywnie i bierze pod uwagę różne aspekty. 

Dodał, że aktualnie do budżetu wpisał drogę w Płaskowie, ponieważ 

mieszkańcy przekazali nieodpłatnie aktem notarialnym swoje grunty pod 

budowę tej drogi. 

Radna Magdalena Trzmiel Wieteska zauważyła, że pomimo zwiększonej 

subwencji oświatowej o ponad 3.820.000zł , to z budżetu w 2023 dokładamy 

do oświaty ponad 1.000.000zł więcej niż w roku 2022. 
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Ad 3 

Członkowie komisji otrzymali do analizy materiały, dotyczące promocji Gminy 

Jedlińsk za 2021r. Zadania, realizowane w ramach promocji Gminy wynikają z 

zawartych umów, które ściśle określają cele i sposoby ich realizacji. Komisja 

zapoznała się również z fakturami, które zawierały merytoryczny opis 

wydatkowanych środków. Członkowie komisji na bieżąco zadawali pytania, 

na które wyjaśnień udzielał Wójt Gminy.  

Radny Waldemar Dabiński zapytał Wójta Gminy o czas antenowy jednej 

audycji, bo ja zauważył to jest kwota 380zł. Wójt Gminy odpowiedział, że czas 

antenowy audycji to 10 min. Stara się w nich promować i reklamować Gminę 

Jedlińsk mówiąc, co zostało zrealizowane i co będzie w najbliższym czasie 

realizowane.  Zaznaczył, że audycje nie zawsze są realizowane są w studiu. Jak 

nadmienił są to również okolicznościowe briefingi prasowe oraz imprezy 

okolicznościowe. W audycjach biorą udział także Koła Gospodyń Wiejskich, 

oraz inne osoby, które w różny sposób starają się promować naszą Gminę 

Jedlińsk. 

Radna Magdalena Trzmiel Wieteska zauważyła, że w przedstawionych do 

analizy materiałach nie ma niezgodności, co do wydatkowania pieniędzy. 

Dodała, że wszystko jest tak jak być powinno. Natomiast, co do zasadności to 

już według radnej jest to kwestia dyskusyjna i każdy w tej kwestii może mieć 

inne zdanie.                                                                                                                                                            

Ad 6 

Spraw bieżących, różnych nie poruszano 

Ad 7 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodnicząca KR zakończyła 

posiedzenie komisji. 

 



                                                                            Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

                                                                                                   Lidia Żurowska                 

 
 


